
Styremøte	  25.	  februar	  2013	  

Tilstede:	  Line	  Orlund,	  Ørjan	  Moss,	  Tone	  Granli,	  Ingunn	  Terjesen	  og	  Anne	  Lovise	  Dirdal	  (referent)	  

Faste	  poster:	  

A) Godkjenning	  av	  saksliste	  
B) Medlemsutvikling	  

Pr	  18.	  februar	  hadde	  623	  har	  klubben	  623	  betalende	  medlemmer,	  inkludert	  21	  
gratismedlemmer.	  Så	  langt	  har	  det	  kommet	  inn	  225	  800	  i	  kontingent.	  Dersom	  foreslått	  budsjett	  
for	  2013	  blir	  godkjent,	  mangler	  104	  200	  kroner	  for	  å	  nå	  budsjettet.	  Nøyaktig	  antall	  betalende	  
sammenliknet	  med	  2012-‐tall,	  vil	  bli	  opplyst	  på	  neste	  styremøte.	  	  

C) Økonomi	  

Regnskapet	  er	  signert.	  Klubben	  hadde	  i	  fjor	  et	  overskudd	  på	  6639	  kroner.	  	  

	  

Bekreftelse	  av	  saker	  diskutert	  siden	  forrige	  møte:	  

Sak	  54	  –	  saker	  til	  årsmøtet	  

Sak	  60	  –	  Forespørsel	  fra	  valgkomiteen	  om	  å	  flytte	  årsmøtet.	  	  

	  

Saker:	  

Sak	  8	  –	  Utstillinger	  2013	  

Under	  utstillingen	  på	  Exporama	  deltok	  850	  hunder.	  Man	  har	  ennå	  ikke	  full	  oversikt	  over	  
økonomien,	  men	  det	  regnes	  som	  sannsynlig	  at	  klubben	  har	  gått	  med	  et	  betydelig	  overskudd.	  	  

Dommer	  Anders	  Tunold-‐Hanssen	  har	  ikke	  anledning	  til	  å	  dømme	  under	  utstillingen	  i	  Tromsø	  den	  
15.	  juni.	  Utstillingsrådet	  er	  bedt	  om	  å	  invitere	  Gøran	  Bodegår,	  eventuelt	  Harald	  Aune	  om	  ikke	  
Bodegår	  har	  anledning.	  	  

Vedtak:	  	  

	  Fra	  styret	  og/eller	  avlsrådet	  reiser	  2	  personer	  	  til	  Tromsø	  for	  å	  bidra	  til	  utstillingen	  den	  15.	  juni.	  	  

Line	  Orlund	  tar	  kontakt	  med	  avlsrådet	  og	  sikrer	  at	  de	  tar	  kontakt	  med	  Tromsø	  hundeklubb	  for	  å	  
avtale	  samarbeid.	  	  

	  

Sak	  11	  -‐	  Oppfølging	  av	  saker	  fra	  årsmøtet.	  	  

Vedtak:	  	  



Styret	  gikk	  gjennom	  vedtak	  fattet	  på	  årsmøtet	  2012.	  Det	  er	  konkludert	  med	  at	  vi	  er	  i	  rute.	  	  

	  

	  

	  

	  

Sak	  21	  -‐	  Helseundersøkelsen	  

Da	  helseundersøkelsen	  ble	  avsluttet	  den	  14.	  februar	  hadde	  det	  kommet	  inn	  besvarelser	  for	  flere	  
enn	  800	  boxere.	  Tallet	  er	  200	  under	  målet	  som	  ble	  satt	  på	  samarbeidskonferansen,	  men	  det	  er	  
langt	  over	  det	  Veterinærhøyskolen	  mente	  var	  sannsynlig.	  	  

Frode	  Lingås	  er	  invitert,	  og	  har	  takket	  ja,	  til	  å	  presentere	  resultatene	  på	  årsmøtet	  den	  7.	  april.	  	  
	  

Vedtak:	  	  
Vi	  lager	  ti	  svarpremier	  som	  deles	  ut	  på	  årsmøtet.	  	  

Vi	  kjøper	  inn	  blomster	  til	  Frode	  LIngås	  og	  avlsrådet.	  Cecilie	  Strømstad	  får	  et	  krus	  med	  takk	  for	  
innsatsen.	  	  	  

	  

	  

Sak	  28	  -‐	  Nettsidene	  

Logotoppen	  på	  nettsidene	  må	  snart	  ferdigstilles.	  Taket	  på	  100	  sider	  på	  nettsiden	  er	  nådd.	  Vi	  kan	  
lage	  så	  mange	  artikler	  vi	  ønsker,	  men	  det	  krever	  noe	  arbeid	  på	  webmaster.	  	  

Så	  langt	  er	  kostnader	  knyttet	  til	  nettsiden	  på	  10	  644	  kroner.	  	  

Vedtak:	  	  
Styret	  ber	  avlsrådet	  og	  utstillingsrådet	  om	  å	  utarbeide	  forslag	  til	  standardskjema	  for	  innsending	  
av	  informasjon	  vedrørende	  parringer	  og	  brukshundrådet	  om	  å	  lage	  forslag	  til	  felles	  skjema	  for	  
innsending	  av	  resultater.	  	  	  

	  

	  

Sak	  39	  -‐	  Årsmøteforberedelser	  

Årsmøtet	  holdes	  	  søndag	  7.	  april	  2013.	  

Oppgaver	  i	  forhold	  til	  årsmøtet	  er	  fordelt.	  	  



Bronseboxere	  skal	  deles	  ut	  til	  beste	  bruks-‐,	  lydighet-‐,	  kombinert-‐,	  utstilling.	  Vi	  trenger	  seks	  
bronseboksere	  til	  –	  Line	  bestiller	  dette	  i	  henhold	  til	  pristilbud.	  	  Hederspriser	  skal	  også	  deles	  ut.	  	  	  

Vedtak:	  	  

Saken	  tas	  til	  orientering.	  

	  

Sak	  46	  –	  Utstillinger	  2014	  

I	  januar	  fattet	  styret	  vedtak	  om	  at	  boxer	  skal	  kunne	  delta	  på	  totalt	  56	  utstillinger	  i	  2014.	  	  

Utstillingen	  i	  Vestfold	  er	  ønsket	  holdt	  samme	  helg	  som	  det	  er	  utstilling	  på	  Bjerke.	  Søknad	  om	  å	  få	  
arrangere	  den	  samme	  helgen	  ble	  overlevert	  til	  Elisabeth	  Steen	  den	  22.	  februar.	  Dette	  vil	  bli	  
besvart	  i	  løpet	  av	  kort	  tid.	  	  

Vedtak:	  
Styret	  ber	  utstillingsrådet	  sjekke	  at	  vi	  strykes	  fra	  utstillinger	  vi	  ikke	  har	  takket	  ja	  til.	  	  

	  

Sak	  50	  –	  Rasespesifikk	  avlsstrategi	  (RAS)	  

Line	  Orlund,	  Ørjan	  Moss,	  Cecilie	  Strømstad,	  Anette	  Monsøy,	  Wenche	  Eikeseth,	  Marit	  Andersen	  
og	  Solveig	  Sandgren	  er	  innkalt	  til	  oppstartsmøte	  i	  RAS-‐gruppen	  den	  11.	  mars.	  Møtet	  er	  
hovedsakelig	  et	  planleggingsmøte.	  	  

Vedtak:	  	  
Saken	  tas	  til	  orientering.	  	  

	  

Sak	  57	  -‐	  Atibox	  –	  helsekomite	  

Leder	  i	  Atibox,	  Miloc	  Lucic,	  vil	  gjerne	  at	  vi	  snakker	  om	  muligheten	  for	  å	  delta	  i/leder	  en	  
helsekomite	  i	  Atibox.	  Saken	  ble	  diskutert	  i	  2012,	  og	  dukket	  opp	  igjen	  nå.	  	  	  

Vedtak:	  
Styret	  ønsker	  at	  man	  samarbeider	  med	  nordiske	  avlsrådene,	  men	  ser	  også	  svært	  positivt	  på	  et	  
samarbeid	  med	  de	  øvrige	  ATIBOX	  landene.	  	  	  

	  

Sak	  58	  –	  Regnskapspresentasjon	  –	  revisors	  uttalelse	  

Revisor	  mener	  at	  Norsk	  Boxerklubb	  er	  for	  detaljert	  i	  sin	  presentasjon	  av	  regnskapet.	  Revisor	  
mener	  årsmøtet	  har	  gitt	  styret	  tillit	  til	  å	  styre	  regnskapet.	  Presentasjonen	  bør	  presenteres	  slik	  
Norsk	  Kennelklubb	  presenterer	  sitt	  regnskap.	  	  



Forslag	  til	  vedtak:	  
Brev	  fra	  revisor	  der	  det	  foreslås	  at	  vi	  endrer	  presentasjonen	  av	  regnskapet	  legges	  frem	  for	  
årsmøtet.	  

	  

Sak	  59	  	  -‐	  Oppfølging	  av	  diverse	  saker	  fra	  avlsrådet.	  	  

1. Forslag	  til	  handlingsplan	  i	  forhold	  til	  kronisk	  nyresvikt	  hos	  boxer.	  Avlsrådet	  ønsker	  at	  de	  som	  
har	  boxer	  med	  nyreproblemer	  får	  registrert	  dette	  et	  sted.	  Avlsrådet	  utarbeider	  	  et	  
rapporteringsskjema	  som	  kan	  fylles	  ut	  og	  sendes	  inn	  til	  klubben	  av	  de	  eierne	  som	  ønsker	  det.	  	  

Tanken	  er	  at	  skjemaet	  også	  skal	  kunne	  brukes	  til	  å	  rapportere	  inn	  andre	  sykdommer	  slik	  at	  
dette	  på	  sikt	  kan	  systematiseres.	  	  

Fortsatt	  vet	  man	  ikke	  hvordan	  nyresvikten	  nedarves,	  man	  kjenner	  heller	  ikke	  frekvensen.	  Det	  
man	  vet	  med	  sikkerhet,	  er	  at	  det	  rammer	  mange	  linjer.	  	  

Tanken	  bak	  registrering	  er	  at	  klubbens	  skal	  ha	  en	  systematisk	  overvåking.	  Det	  er	  også	  et	  
ønske	  fra	  avlsrådet	  om	  at	  man	  skal	  oppfordre	  de	  som	  har	  syke	  hunder	  til	  å	  få	  obdusert	  
hunden	  slik	  at	  man	  kan	  forske	  best	  og	  bredest	  mulig	  på	  dette.	  	  

2. Hannhunder	  som	  har	  fått	  16	  kull/92	  valper	  BØR	  ikke	  få	  flere	  valper	  jfr.	  NKKs	  etiske	  regler	  om	  
matadoravl.	  Flere	  hannhunder	  har	  passert	  denne	  grensen	  og	  ytterligere	  noen	  er	  nå	  nær	  
denne	  grensen.	  	  Det	  lages	  et	  standardbrev	  til	  eierne	  av	  disse	  hundene.	  Brevet	  bør	  sendes	  en	  
god	  stund	  før	  de	  når	  grensen.	  Det	  sendes	  ut	  brev	  til	  alle	  oppdrettere	  om	  at	  styret	  nå	  
begynner	  å	  overvåke	  denne	  anbefalingen.	  Hannhunder	  som	  er	  over	  grensen	  vil	  bli	  publisert	  i	  
Boxernytt.	  	  
	  

Vedtak:	  

1. Styret	  har	  ingen	  innvendinger	  mot	  avlsrådets	  forslag.	  Skjemaet	  lages	  og	  det	  er	  et	  frivillig	  
opplegg	  for	  de	  eierne	  som	  ønsker	  å	  rapportere	  og	  sende	  inn	  skjemaet.	  	  	  

2. Styret	  begynner	  å	  overvåke	  og	  informere	  om	  matadoravl.	  	  Valper	  født	  av	  hannhunder	  som	  
har	  gått	  over	  grensen	  for	  antall	  kull	  og/eller	  antall	  valper	  formidles	  ikke	  av	  klubben.	  
Hannhunder	  som	  har	  passert	  grensen	  for	  antall	  kull	  og/eller	  antall	  valper	  offentliggjøres	  i	  
klubbens	  organer	  (nettsiden	  eller	  Boxernytt)	  

	  

Diskusjonssaker:	  	  

Gamle	  årsmøtesaker	  

Protokollen	  for	  årsmøtet	  2012	  

Orienteringssaker:	  

Møte	  i	  Norsk	  Brukshundsports	  forbund	  2013	  



Dommere	  til	  NKK-‐utstillinger	  

	  


